

Аннотация

Брак и семья в современном белорусском обществе (социологический анализ): аннотация к дипломной работе / Елена Викторовна Силивончик; Факультет философии и социальных наук, Кафедра социологии; науч. рук. Н.В. Курилович

Объект исследования - брак и семья в современном белорусском обществе. Предмет исследования - положение брачно-семейных институтов в современном белорусском обществе. Цель дипломной работы - социологический анализ брака и семьи в современном белорусском обществе.

Полученные результаты. Рассмотрены сущность, функции и типология брака и семьи в современном обществе. Выделены и проанализированы нетрадиционные формы брачно-семейных союзов. Представлен обзор нормативно-правовой базы государственной семейной политики в Республике Беларусь. Рассмотрены этапы и тенденции трансформации институтов брака и семьи в белорусском обществе.

Ключевые слова: брак, семья, современное белорусское общество, государственная семейная политика, трансформация брачно-семейных институтов, нетрадиционные формы брачно-семейных союзов.

ANNOTATION

Marriage and family in the modern Belarusian society (sociological analysis). Annotation to the graduate work / Elena Silivonchyk; Faculty of Philosophy and Social Sciences Department of Sociology; scientific director - Kurilovich N.V.

The object of research is marriage and family in the modern Belarusian society. The subject of research is the position of marriage and family institutions in the modern Belarusian society. The aim of the work is sociological analyses of marriage and family in the contemporary Belarusian society.

The obtained results. The essence, functions and typologies of marriage and family in the modern society are studied. Unconventional forms of marriage and family unions are specified and analyzed. The overview of legislative and regulatory frameworks of Belarus family policy is presented. The stages and tendencies of marriage and family institutions' transformations in the Belarusian society are presented.

Keywords: marriage, family, modern Belarusian society, state family policy, transformation of marriage and family institutions, unconventional forms of marriages.